

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 01-10-2024 03:27:25 PM Subject: Board of Directors Decisions</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: 01-10-2024 03:27:25 PM الموضوع: قرارات مجلس الادارة</p>
<p>Kindly be informed that the Board of Directors of (Rumm Financial Brokerage) decided at its forth meeting held on 01/10/2024 the following :</p> <ol style="list-style-type: none">1) Approval of the content of the preliminary memorandum of understanding related to the entry of the strategic partner AMANA CAPITAL HOLDING. And implementation of what is stated therein for the purposes of signing the final agreement with the strategic partner.2) Calling for an extraordinary general assembly to convene for the purposes of reducing or increasing the company's capital and amending the articles of association and bylaws.3) Authorizing the Chairman of the Board of Directors or his deputy to carry out the procedures and set the date for the extraordinary general assembly meeting in coordination with the Companies Control Department.	<p>أ رجو إعلامكم بأن مجلس ادارة شركة (رم للوساطة المالية) قرر في اجتماعه الرابع المنعقد بتاريخ 2024/10/01 ما يلي :- (1) الموافقة على مضمون مذكرة التفاهم المبدئية المتعلقة بدخول الشريك الاستراتيجي AMANA CAPITAL HOLDING و تنفيذ ما جاء فيها لغايات توقيع الاتفاق النهائي مع الشريك الاستراتيجي . (2) دعوة الهيئة العامة غير العادي للانعقاد لغايات تخفيض او رفع رأس مال الشركة و تعديل عقد التأسيس و النظام الاساسي . (3) تفويض رئيس مجلس الادارة او نائبه للسير بالاجراءات و لتحديد موعد اجتماع الهيئة العامة غير العادي بالتنسيق مع دائرة مراقبة الشركات .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>